



# Rue Saint-Antoine

(2ième Section)

Côté Sud—de la rue des Inspecteurs à la rue Windsor

La Cité de Montréal, par ses conseils et procureurs, donne par les présentes avis public que mardi, le septième jour de mars prochain, à dix heures et demie de l'avant-midi, aussitôt que conseil pourra être entendu, au palais de justice en cette Cité, elle présentera, par le ministère de ses dits Conseils et Procureurs, à la Cour Supérieure siégeant en division de pratique (chambre No 31), dans et pour le District de Montréal, Province de Québec, une requête demandant à ladite Cour de choisir et nommer, en vertu de l'acte de la Législature, 62 Victoria, chapitre 58, et ses amendements, deux personnes compétentes et désintéressées pour agir en qualité de Commissaires, conjointement avec l'un des Recorders de la Cité comme président et deux de ses estimateurs nommés par le Conseil, pour fixer et déterminer conformément auxdits actes, les prix et indemnité à être accordés pour les terrains ou immeubles ci-après désignés que ladite Cité de Montréal a décidé d'acquérir, par résolution passée le trentième jour de janvier dernier (1905) sous l'autorité de l'acte 3 Edouard VII, chapitre 62, pour élargir la rue St-Antoine (côté sud), de la rue des Inspecteurs à la rue Windsor, dans le quartier St-Antoine, et pour remplir les autres devoirs imposés auxdits Commissaires par la loi, savoir :

1.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en pierre bornée au sud-ouest par le lot du cadastre No 965, ce côté mesurant environ 41.93 pieds ; au nord-ouest par la rue St-Antoine, ce côté mesurant environ 46.40 pieds ; au nord-est par la rue des Inspecteurs, ce côté mesurant environ 41.93 pieds ; au sud-est par le résidu du lot No 964, ce côté mesurant environ 47 pieds ; contenant une superficie de 1,955 pieds carrés, la dite lisière de terrain étant la partie nord-ouest du lot du cadastre 964 aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Antoine de la Cité de Montréal ;

2.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en brique, bornée au nord-ouest par le lot du cadastre No 973, ce côté mesurant environ 41 pieds ; au nord-ouest par la rue St-Antoine, ce côté mesurant environ 59.10 pieds ; au nord-est par le lot du cadastre No 964, ce côté mesurant environ 41.93 pieds ; au sud-est par le résidu du lot du cadastre No 965, ce côté mesurant environ 60.20 pieds ; contenant une superficie de 2,470 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-ouest du lot du cadastre No 965 aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Antoine de la Cité de Montréal ;

3.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en pierre, bornée au sud-ouest par le lot du cadastre No 974, ce côté mesurant environ 40.65 pieds, au nord-ouest par la rue St-Antoine, ce côté mesurant environ 41.95 pieds ; au nord-est par le lot du cadastre No 965, ce côté mesurant environ 41 pieds ; au sud-est par le résidu du lot du cadastre No 973, ce côté mesurant environ 43.50 pieds contenant une superficie de 1,749 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie nord-ouest du lot du cadastre No 973 aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier St-Antoine de la Cité de Montréal ;

4.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une construction en brique, bornée au sud-ouest par le lot du cadastre No 978, ce côté mesurant environ 40.30 pieds ; au nord-ouest par la rue St-Antoine, ce côté mesurant environ 48.25 pieds ; au nord-est par le lot du cadastre No 973, ce côté mesurant environ 40.60 pieds ; au sud-est par le résidu du lot du cadastre No 974, ce côté mesurant environ 44.02 pieds ; contenant une superficie de 1,925 pieds



# St. Antoine Street

(2nd Section)

(South side, from Inspector Street to Windsor Street.)

THE CITY OF MONTREAL, by undersigned Attorneys and Counsel, hereby give public notice that on Tuesday, the Seventh day of March next, at half-past Ten o'clock in the Forenoon, or as soon as Counsel can be heard, at the Court House of this City, they will, by and through their said Attorneys and Counsel, present to the Superior Court, sitting in the Division of Practice (Room No. 31), in and for the District of Montréal, Province of Quebec, a petition calling upon the said Court to choose and nominate, in virtue of the Act of the Legislature, 62 Victoria, Chapter 58, and its amendments, two competent and disinterested persons to act as Commissioners, jointly with one of the Recordors of the said City as president, and two of their Assessors named by the Council, to fix and determine, in conformity with said acts, the price and indemnity to be allowed for the lots or immovables hereafter described, which the said City of Montreal have, by a resolution adopted on the Thirtieth day of January last (1905), under the authority of the Act 3rd, Edward VII., Chapter 62, determined to acquire for the purpose of widening St. Antoine Street (South Side), from Inspector Street to Windsor Street, in the St. Antoine Ward, and to perform such other duties as are imposed by law upon the said Commissioners, viz :

1.—A price of land with a stone house thereon erected, bounded on the south-western side by lot cadastral No. 965 said side measuring about 41.93 feet ; on the north-western side by St. Antoine street, said side measuring about 46.40 feet ; on the northeastern side by Inspector street, said side measuring about 41.93 feet ; on the south-eastern side by residue of lot cadastral No. 964, said side measuring about 47 feet, containing a superficial area of about 1,955 square feet, the said piece of land being the northwestern portion of lot cadastral No. 964 of the official plan and book of reference for the St. Antoine Ward of the City of Montreal ;

2.—A piece of land with a brick house thereon erected, bounded on the southwestern side by lot cadastral No. 973, said side measuring about 41 feet ; on the north-western side by St. Antoine street, said side measuring about 59.10 feet ; on the northeastern side by lot cadastral No. 964, said side measuring about 41.93 feet ; on the southeastern side by residue of lot cadastral No. 965, said side measuring about 60.20 feet, containing a superficial area of about 2,470 square feet, the said piece of land being northwestern portion of lot cadastral No. 965 of the official plan and book of reference for the St. Antoine Ward of the City of Montreal ;

3.—A piece of land with a stone house thereon erected, bound on the southwestern side by lot cadastral No. 974, said side measuring about 40.65 feet ; on the northwestern side by St. Antoine street, said side measuring about 41.95 feet ; on the northeastern side by lot cadastral No. 965, said side measuring about 41 feet ; on the southeastern side by residue of lot cadastral No. 973, said side measuring about 43.50 feet, containing a superficial area of about 1,749 square feet, the said piece of land being northwestern portion of lot cadastral No. 973 of the official plan and book of reference for the St. Antoine Ward of the City of Montreal ;

4.—A piece of land with brick house thereon erected, bounded on the southwestern side by lot cadastral No. 978, said side measuring about 40.30 feet ; on the north-western side by St. Antoine street, said side measuring about 48.25 feet ; on the northeastern side by lot cadastral No. 973, said side measuring about 40.60 feet ; on the southeastern side by residue of lot cadastral No. 974, said side measuring about 44.02 feet, containing a superficial area of about 1,925 square feet, the said piece of land